

LUXURY GETAWAYS

Make yourself at home in a hired villa
Call these outstanding accommodations home for a while!



Live like a board on Marrakech Rose Sultan Villa

Rose Sultan... A peaceful oasis, a fragrant fairytale. A few minutes from the hubbub of the city, a charmingly peaceful place welcomes you. A hamlet of private, intimate suites, punctuated by gardens where palm and olive trees, bamboo, and cactus mingle with rose-beds filled with damask, baccara, summer snow... This authentic, sumptuously comfortable place has been meticulously fashioned by its Moroccan owner who used to work in Paris in haute couture and perfumes. Each guest is welcomed with personalised, tailor-made service for an unforgettable stay that suits his or her desires perfectly. Each room is named after a rose: Black Baccara, White Crystal, Silver Moon, Royal Gold, Summer Snow. Generously proportioned, filled with light and very private, the bedroom and bathroom open onto beautifully crafted gardens and terraces. The unique décor is enhanced by harmonious styles and materials: ancient copper platters, minimalist furniture sculpted in massive walnut, rugs woven in Middle Atlas villages, etc. Not to be missed, the hotspot of well-being and relaxation: the villa's spa offers amazing views on the Atlas mountains.

Rose Sultan villa can accommodate up to 20 people and is available for hire year round from 1,358 euros/night, all tax and breakfast included. Information and reservations Maroc Emotions 33 1 70 61 03 72 www.maroc-emotions.com



Vie de Pacha à Marrakech La Villa Rose Sultan

Rose Sultan... Un havre de paix, un conte parfumé. A quelques minutes des rumeurs de la ville ocre, un espace aux charmes paisibles vous reçoit. Un hameau de suites privées et intimes, ponctuées de jardins où palmiers, bambous, oliviers et cactus se marient aux massifs de roses damask, baccara, neige d'été....

A l'authenticité de l'endroit s'ajoutent confort et luxe, soigneusement élaborés par le propriétaire marocain qui a fait ses classes dans les maisons de la haute couture et de la haute parfumerie parisiennes. Chaque convive est accueilli par un service personnalisé et sur mesure pour que son séjour lui ressemble et reste graver dans sa mémoire.

Les chambres portent chacune le nom d'une rose : Black Baccara, White Crystal, Silver Moon, Royal Gold, Neige d'Eté... Confortables, lumineuses et intimes, chambres et salles de bains sont ouvertes sur des jardins et des terrasses aménagées.

L'harmonie des styles et des matières participent à l'unicité de la décoration : des plateaux en cuivre rouge anciens, des meubles aux lignes épurées taillés dans du noyer massif, des tapis tissés dans les villages du Moyen Atlas, ...

A ne pas manquer... le lieu de bien-être et de relaxation ! La villa dispose d'un spa qui offre une vue incontournable sur l'Atlas.

La villa Rose Sultan peut accueillir jusqu'à 20 personnes et est disponible à la location toute l'année à partir de 1358 euros la nuit.

Renseignements et réservations Maroc Emotions au 33 1 70 61 03 72 et sur www.maroc-emotions.com

